
  

 
 
 
 
 

Groentemarkt 1, 9160 Lokeren • 09 235 31 00 
infopunt@lokeren.be • lokeren.be  

Welkom 
Dit is de laatste Raad voor Toerisme voor voorzitter, Hugo Lambrechts, en de eerste voor schepen Stijn 
Deschepper.  
 
Rondje van de tafel.  
 
Kleine attentie in de nieuwe huisstijl voor de vrijwilligers van de Raad voor Toerisme.  
 

Verslag vorige vergadering 10/12/2024 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

Financieel verslag 
Spaarrekening RvT   19.788,74   
Zichtrekening RvT    824,99   
Zichtrekening PTF    19.143,58   
In kas     0  

 
Voornaamste uitgaven sinds laatste vergadering:  
-  Nieuwjaarsetentje    2561,00 
-  verslaggeving     250,00 
-  brochure 300 jaar St.-Laurentiuskerk  400,00 
-  drankjes aperitiefwandelingen  303,08 
-  geschenken (o.a. manden Koveken)  164,46 

   

 Verslag  
Raad voor Toerisme 
Vergadering van 11 maart 2025 

AANWEZIG  
Lambrechts Hugo (voorzitter), Rotthier Wendy (ondervoorzitter), Baeyens Franky 
(ondervoorzitter), De Bruyn Clement, De Caluwé Eliane, De Paepe Luc, De Rooze 
Maria, Deschepper Stijn, Dierick Gerda, Goossens Gerry, Heyvaert Leen, Inghels 
Charlotte, Pensaert Nicole (penningmeester), Saeys Edda, Schelfhout Linda, Terryn 
Johan, Van Hecke Raoul, Verstraeten André, D’Haese René, De Vreese Rita, 
Dierick Marie-Madeleine, Hoste Geert, Melkebeek Jenny, Van Caneghem Arie, 
Verspecht Ann, Vervaet Ann, Wauters Norbert 
 
AFWEZIG  
De Clercq Rudi, Everaert Elza, Laheyne Harry, Maes Johan en Van De Velde Guy 
 
VERONTSCHULDIGD 
Bielen Erik, De Donder Maxim, De Leenheer Koen, Durée Magda, Laureys Petra, 
Macharis Marita en Roegiers Jan 
 
VERSLAG 
Charlotte Inghels 
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Voornaamste ontvangsten sinds laatste vergadering:  
- bijdrage leden/partner nieuwjaarsetentje  1.975,00 
 
*OVERSCHRIJVING VAN SPAARREKENING NAAR ZICHTREKENING RvT: 2.500,00 
 
Inschrijvingsgelden van vorige jaar zouden deze maand op de rekening moeten komen. De uitbetaling 
heeft vertraging opgelopen.  
    

Voorbije werking 
 13 en 14 december 2024: Lokerse kerstmarkt  

Alles is goed verlopen. Vrijdagavond was er opnieuw Lokeren Zingt! Dit zorgde opnieuw voor een goede 
opkomst en veel ambiance. We merken wel dat zaterdag later op gang komt. We mikken in de namiddag 
op families en passen hier ook onze programmatie op af. Maar in de praktijk is de opkomst niet zo goed. 
Er werd daarom gekozen om de openingsuren op zaterdag te verlaten naar 17uur zoals op vrijdag.  
 

 14 december 2024: City Trail  
De inschrijvingen waren volzet. Er is nog groeimarge. AVLO bekijkt de optie om uit te breiden. Er was 
een probleem bij de start. Niet alle seingevers stonden correct, hierdoor zijn de lopers pas later kunnen 
vertrekken en hebben de vrijwilligers de gebouwen langer moeten bemannen.  
Terugkerende opmerking: bewegwijzering is niet altijd duidelijk. Zeker de opsplitsing in parcours.  
De combinatie lopers en wandelaars op het parcours is niet evident (+/- 10% van de inschrijvingen zijn 
wandelaars). Wandelaars lopen vaak in de weg voor de lopers. Dit wordt bekeken. 
1134 individuele inschrijvingen:  
• 23% 5km, 11% 5km (wandelaars), 27% 8km, 38% 12km. 
• 64% komt uit Lokeren 
• 1979 – 2001: grootste groep deelnemers 
• 2009 – 2018: tweede groep kinderen 
• 54% vrouwen 

 
 19 januari 2025: Nieuwjaarsbijeenkomst in ’t Meersdael 

Was geslaagd. Leuke extra het bezoek aan het kasteel met Fonny. 
 

 23 februari 2025: Aperitiefwandeling 300 jaar St Laurentiuskerk 
Was volzet. Goed verlopen. Voor herhaling vatbaar. Liefst op een zondagnamiddag, dan kan de deken 
eens meegaan. Johan zal een datum prikken samen met de deken.  
   

 7 maart 2025: Vorming/ opleiding EHBO-cursus 
Goede lesgever. De deelnemers zouden hun attest via mail moeten gekregen hebben. Wie het niet 
ontvangen heeft, kan dit opvragen bij Dries. Hij heeft ze ook ontvangen. Ter info: het attest is 1jaar 
geldig.  
De EHBO kit zou nagekeken moeten worden. Margo, accommodatiemedewerker, zal de kits nakijken en 
aanvullen indien nodig.   
Ann Vervaet lijkt het wel handig om een overzichtslijstje te hebben met de AED-toestellen. Aanvullend 
met welke ’s avonds toegankelijk zijn.  
 

Komende werking 
 30 maart: Aperitiefwandeling Yvonne Waegemans 

Volzet na 2dagen. Johan had voorgesteld om de buurtbewoners uit de Yvonne Waegemansstraat uit te 
nodigen voor de wandeling. Dienst Toerisme heeft een brief verspreid in de straat. Er is geen response 
gekomen uit de straat. 
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 10 april: 1e Paastochtje: Gezinsuitstap bij Fruitsappen Verhofstede met mocktailworkshop 

 
 17 april: 2e Paastochtje: Duik in de magie van Carnaval in Lokeren! Bezoek aan de Lokerse 

carnavalshal. Carnaval is zeer enthousiast over het bezoek.  
 

 27 april: Aperitiefwandeling: fotografiewandeling 
Ann Verspecht moet de wandeling even opfrissen. Het is al even geleden dat ze die gaf. Hoe ze zal 
werken met de kaartjes/foto’s moet ze nog bekijken.   
 

 25 mei: Aperitieftocht, de moord op Bertha Braeckman (fietstocht) 
 

 25 mei: Parktheaterfestival 
 

 25 mei: Cultuursmakers op bezoek. Sint-Niklaas organiseert een stadsfestival voor hen. Hierbij zakken 
zo'n 1000 leden van Cultuursmakers af naar Sint-Niklaas én het Waasland. In de namiddag ligt de focus 
op stad Sint-Niklaas maar in de voormiddag trekken de leden er graag op uit met hun lokale afdelingen 
naar locaties verspreid over het Waasland. Lokeren ontvangt 3 groepen (Eeklo, Keerbergen en Sint-
Katelijne-Waver).  
 

Werkgroepen Stand van zaken 
 300 jaar Sint Laurentiuskerk (zie verslag in bijlage) – Toelichting André Verstraeten 

• Jubileumbrochure in de IK 
• 23/2 Aperitiefwandeling door Johan Terryn 
• Tekst verdwenen grafstenen in Kerk en Leven door André  
• Beiaardconcerten – in combinatie met de kerk/beiaard voor extra beleving 
• Blijvende infobordjes plaatsen Vb.: Kerk van Ninove 
• Extra bezoek organiseren: zondagnamiddagwandeling 
• Kerkmuseum in de beuk links: processies van vroeger, fotomateriaal opzoeken in stadsarchief (Jozef 

Van Winckel) en zolder van de Dekenij, filmmateriaal (Isabelle - museum) – schilderijen uit de kerk die 
nu in het depot van het Stadsmuseum staan…Uitwerking voorzien na 1 juni.  

• 1 juni: bezoek Bisschop + lezing Hilaire Liebaut  
 Geert wil graag aansluiten bij de werkgroep 
 Extra maquette toegevoegd: ontwikkelingsfase tussen de tweede en de derde kerk. 

 
 Reynaertjaar 2026 (zie verslag in bijlage) – Toelichting Charlotte Inghels 

• Beeld voor de leeuwin van het Waasland – Miet Smet in het kader van Straffe vrouw 
• Reynaertpuzzel 
• Verhaal actueel maken voor de jeugd 
• Reynaert Gidsbeurt voor mensen met een visuele beperking 
• Aanpassingen in het Catharinastraatje: extra uitwerking vb.: QR-code met geluidsfragment, 

bespeelbare natuurelementen,  
• Kermisdagfietstocht over de gemeenten van het IGP 
• Mural 
• Reynaert boottochtjes 
• Culturele voorstellingen 
• Jeugdlogies betrekken vb.; Reynaertpicknickbank 
• Brochure 30-jaar IGP, 70 jaar Reynaertbanken 
• Mini museum high lights 30-jaar  

 Raoul geeft aan dat er in de Reepstraat heel wat bomen afgebeten worden door de bever.  
 Van de inhuldiging van de banken zou ook heel wat beeldmateriaal moeten zijn.   
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Traject adviesraden 
De gemeenteraad beslist een traject op te starten ter versterking van de rol en het bereik van de 
adviesraden in Lokeren. Daarbij worden de adviesraden maximaal betrokken. Dit traject mondt 
uit in een kernachtig kader met voorwaarden waaraan alle adviesraden voldoen, de manier 
waarop adviesraden in de toekomst zullen worden betrokken bij het beleid en een evaluatie van 
de huidige werking van de adviesraden. Dit kader en het voorstel van reglement wordt opnieuw 
ter goedkeuring aan de gemeenteraad voorgelegd. 
 
Doelstellingen: 
1. Een herwaardering van de rol van adviesraden in de Lokerse besluitvorming; 
2. Het meer en beter betrekken en consulteren van Lokeraars bij de lokale besluitvorming; 
3. Duidelijke keuzes omtrent adviesraden: adviesraden die in de praktijk niet functioneren, worden 

aangespoord om minstens de minimale werking op te nemen. 
 
Zelfevaluatie tegen maandag 14 april 2024. Wendy zal deze voorbereiden en indienen.  
 
Men vraagt om tot het einde van de oefening nog geen nieuwe samenstelling van de adviesraden uit te 
voeren en dus nog met hetzelfde bestuur verder te gaan (conform vorige legislatuur). 
 
Beleidsplan zal binnenkort bekend gemaakt worden. Binnen de Raad voor Toerisme wordt er ingezet op 
intern toerisme. We zullen in de nieuwe beleidsperiode ook een stap zetten naar het extern toerisme. 
Daarvoor moeten we ook onze stakeholders kennen.   
 

Verkiezingen nieuwe Raad van Bestuur 
Hugo neemt ontslag als voorzitter. Er moet dus een nieuwe voorzitter gekozen worden.  
 
Kandidaat-voorzitter: Wendy Rotthier – unaniem verkozen 
Kandidaat ondervoorzitter: Franky Baeyens – eerste en Edda Saeys - tweede 
Kandidaat penningmeester: Nicole Pensaert – unaniem verkozen 
Kandidaat verslaggever: Geen kandidaat – Charlotte zal verslag nemen als secretaris 
 
Stemming is anoniem. Kies akkoord, niet akkoord of blanco. Bij de ondervoorzitters maak je nog een extra 
keuze zijnde eerste of tweede ondervoorzitter.  
 
Niet stemgerechtigde leden: politiek afgevaardigden, stadspersoneel en afgevaardigden van verenigingen 
die niet in Lokeren gevestigd zijn. 
 
Voorwaarden: verkozen bij meerderheid van stemmen.  
 

Resultaten van de bevraging onder de leden (+acties) 
Wendy geeft toelichting bij de bevraging van de leden en de acties die eraan gekoppeld werden. (Zie 
PowerPoint in bijlage) 
 

Zelfbedieningsveren over de Moervaart 
De scouts van Stekene en Moerbeke stellen voor om zelfbedieningsveer in te voeren over de Moervaart 
tussen de Boudelowijk en het pad op de dijk aan de andere oever. (Persartikel Nieuwsblad - Scouts tonen 
hoe het moet: “Veerpont over Moervaart is ontbrekende schakel in verbinding trage wegen” (Stekene) | Het 
Nieuwsblad). 
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André Verstraeten heeft sinds 2006 hetzelfde voorstel voor Pieter Heydensveer (verbinding tussen Lokeren 
en Eksaarde). (Praktijkvoorbeeld: Vosselare put – zelfbedieningsveer Bathio). Maar dit werd toen niet 
weerhouden door het bestuur.  

 Raad voor Toerisme zou hierover graag een advies geven aan de stad.  
 Schepen en Leen stellen voor om eerst te wachten op de beleidsnota en het advies daaraan 

te koppelen. Timing: op de gemeenteraad van maart wordt de nieuwe beleidsnota 
goedgekeurd.  

 Schepen Van Rysselberghe zei in het persartikel dat er een mogelijkheid was om dit te 
verbinden aan de Trage Wegen. André heeft een fotoreeks overgemaakt aan de Trage 
Wegen. Schepen Deschepper vraagt om hem deze ook te bezorgen.  

 In Nederland is er een vereniging voor zelfbedieningsveren. In Vlaanderen is deze minder 
actief.  

 Arie geeft aan dat sociale controle in zo’n geval zeker nodig is. Dit om vandalisme tegen te 
gaan.  

 
Voorstel datum volgende Raad voor Toerisme  

Maandag 19 mei 2025 – 19.30 uur Gemeentehuis Moerbeke – Raadzaal 
Wie wil kan al om 19.00 uur komen voor een korte rondleiding in het gebouw door Schepen Deschepper 
 

Voorstel datum volgende Raad van Bestuur 
Vrijdag 25 april 2025 - 13.00 uur – Stadhuis  
 

Varia  
 Arie vraagt of de Gentse Barge terug kan komen. Hij heeft al via verschillende personen de vraag 

gekregen. Leen geeft aan dat dit momenteel niet haalbaar is door de staat van de steiger en budgettair 
ook niet voorzien is in het werkingsbudget. Kan pas bekeken worden in 2027.  
Arie verwijst naar ‘Reizen naar morgen: florerende plekken’. Zoiets is een kwestie van goede 
samenwerking en welwillendheid. De Vlaamse Waterweg is welwillend. Als onze infrastructuur 
aangepast is, ziet de dienst Toerisme de Gentse Barge graag terug.  

 Het bestek - studie haven wordt dit jaar uitgevoerd. Het proces is in gang gezet.  
 Pinksterweekend komt een toervaart van de VPF naar Lokeren. Ze zijn zich bewust van de staat van de 

steiger, maar ze wouden per se komen. Het contact met de organisatoren loopt goed.  
 René: In 2027 bestaat Koveken 200-jaar. We zullen hiervoor ook een werkgroep opzetten samen met 

een paar mensen van vzw Koveken. Vb.: stoet uitbreiden naar de Durmelaan? Parcours mag niet langer 
zijn dan 6km (voor de dragers wordt dit anders te zwaar) of een bezoek aan de reuzen van Koveken? Er 
zijn 7 reuzen van Koveken en 2 stadsreuzen.  

 Parktheaterfestival gaat door op 25 mei. Houden jullie dit vrij in de agenda? 
 Gerda vraagt naar de opening van het Postgebouw. Leen geeft aan dat dit pas voor het najaar zal zijn. 

Open Monumentendag zal niet meer haalbaar zijn. Vertraging op de planning door weerverlet en een 
aantal aanpassingen in het proces.  

 Dienst Toerisme is op bezoek geweest bij Bruns. Zij zijn het productiecentrum voor de 
belevingsmodules. Volgende week gaan we langs bij het CREATE het bedrijf dat instaat voor de data 
toepassingen. Het ziet er al mooi uit. De belevingsmodules zijn klaar eind maart. Het is hier dan enkel 
nog wachten op de plaatsing ervan. 

 Edda: Bedankt voor het vertrouwen. Edda wil er mee voor zorgen dat horeca en toerisme op een 
positieve manier met elkaar verbonden kunnen worden. 

 Geert stelt voor om op termijn eens na te denken over een nieuwe brochure voor Lokeren waar 
Moerbeke een goede plaats krijgt. Charlotte geeft aan dat er een nieuwe ‘Welkom in Lokeren’ brochure 
gemaakt werd. Ze zal begin april beschikbaar zijn.  
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 André houdt na 50-jaar conservator schap van het Molsbroek op. Op 4 mei om 14.30uur houdt vzw 
Durme een afscheidsviering. De leden van de Raad voor Toerisme zullen hier ook op uitgenodigd 
worden. 

 Nicole: Bedankt voor het vertrouwen. 
 Charlotte geeft aan dat er nieuwe ‘Welkom in Lokeren’ en ‘Groepsbezoeken’ brochure aankomen.  
 Leen stelt voor om na de vergadering een groepsfoto te maken.  
 Schepen Deschepper kijkt er naar uit om Lokeren mee op de kaart te zetten en om samen te werken 

met de RVT. Hij wil de adviesraad graag uitbreiden met enkele stakeholders.  
 Wendy: Bedankt voor het vertrouwen. Ze heeft er kei veel goesting in en is heel benieuwd naar de 

beleidsnota. Ze geeft aan dat de acties van de bevraging alvast goed ingezet zijn: verjonging hebben we 
al in het bestuur, de vergadering is op tijd gestopt, de volgende vergadering is in Moerbeke en we gaan 
nu ook iets drinken. We sluiten de vergadering af met een kleine receptie om Hugo te bedanken voor 
zijn voorzitterschap. Wendy overhandigt hem een geschenkje met een overzicht van zijn carrière bij de 
RVT.  

 Hugo: Bedankt voor de fijne samenwerking. De 6jaar voorzitterschap zijn voorbij met veel voorbereiden, 
de gekke coronaperiode en veel enthousiasme.    

 

 
 

 


